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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 14140/15.04.2025 
 

 
PROCES VERBAL 

încheiat în ședința extraordinară a plenului 
Consiliului Județean Timiș din 15 aprilie  2025 

 
 
 

                                 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Doamnelor și domnilor, 
Înainte de a începe ședința noastră aș dori să transmit o veste bună, atât colegilor 

consilieri județeni, cât și reprezentanților mass media și anume faptul că, mâine la ora 11,00, 
se va preda amplasamentul către constructor la Institutul Oncologic de pe Calea Torontalului. 
Practic, se va începe organizarea de șantier acolo. Cu această ocazie invit reprezentanții 
mass media și colegii consilierii județeni dacă doresc să participe. Cred că nimeni nu a mai 
mers acolo de foarte mult timp.  

Iată că, în sfârșit, încep lucrările la acel spital. Se va organiza amplasamentul, apoi 
terenul, apoi începe demolarea și proiectarea. Ne grăbim, astfel încât, să tragem câți mai mulți 
bani putem din PNRR ca să nu fie nevoie de suplimentare din creditul BEI. 

Vă mulțumesc și, în continuare, declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului 
Județean Timiș și vă anunț că sunt prezenți la ședință un număr de 35 consilieri județeni din 
totalul de 35 consilieri județeni în funcție.  

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației 
electronice Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea, ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin și ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștință 
publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media și prin postarea pe 
tabletele consilierilor județeni. 

După comunicarea Dispoziției de convocare a ședinței extraordinare au intervenit 
situații urgente, astfel încât propun completarea ordinii de zi a ședinței extraordinare cu 
următoarele proiecte: 
1. Proiect de hotărâre nr.101/14.04.2025 privind aprobarea  constituirii dreptului de 

administrare asupra Ansamblului conacului Banloc transmis de către Arhiepiscopia 
Ortodoxă Română a Timișoarei în favoare UAT Județul Timiș   
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2. Proiect de hotărâre nr. 102/14.04.2025 privind aprobarea Actului Adițional Nr. 1 la 
Protocolul de implementare a proiectului "Reabilitare/Modernizare infrastructură feroviară 
Reșița Nord - Timișoara Nord cu extensie Voiteni – Stamora Moravița – Frontieră” în 
conformitate cu prevederile art. 112 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 12/1998”,  
înregistrat cu nr. 1/232/09.01.2024 la Compania Națională de Căi Ferate ”C.F.R.” S.A., nr. 
4992/22.01.2024 la Municipiul Reșița, nr. 1643/23.01.2024 la Județul Caraș – Severin, nr. 
3839/29.01.2024 la Municipiul Timișoara, nr. 2406/29.01.2024 la Județul Timiș 

3. Proiect de hotărâre nr. 103/14.04.2025 privind repartizarea unei sume din Fondul de 
rezervă bugetară la dispoziția Consiliului Județean Timiș pe anul 2025 

4. Proiect de hotărâre nr. 104/14.04.2025 privind aprobarea rectificării nr. 1 a bugetului local 
al județului Timiș pe anul 2025 

5. Proiect de hotărâre nr. 105/14.04.2025 pentru aprobarea modificării Hotărârii Consiliului 
Județean Timiș nr. 57/26.02.2025 privind validarea Autorității Teritoriale de Ordine Publică 
Timiș 

6. Proiect de hotărâre nr. 106/14.04.2025 privind aprobarea documentației tehnico-economice 
– faza: Actualizare a Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție cu principalii 
indicatori tehnico-economici și a devizului general, pentru obiectivul de investiție publică 
Lotul 1 – „Modernizare drum interjudețean DJ 684 pe traseul DN 68A (Coșava) – Tomești – 
Luncanii de Jos” Sectorul 1 - km 0+000 – km 8+800 

7. Proiect de hotărâre nr. 107/14.04.2025 privind aprobarea documentației tehnico-economice 
– faza: Actualizare a Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție cu principalii 
indicatori tehnico - economici și a devizului general, pentru obiectivul de investiție publică 
Lotul 1 – „Modernizare drum interjudețean DJ 684 pe traseul DN 68A (Coșava) – Tomești – 
Luncanii de Jos” Sectorul 2 - km 8+800 - km 19+189 

8. Proiect de hotărâre nr. 108/14.04.2025 privind aprobarea documentației tehnico-economice 
– faza: Actualizare a Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție cu principalii 
indicatori tehnico - economici și a devizului general, pentru obiectivul de investiție publică 
Lotul 2 „Modernizare drum interjudețean DJ 684 pe traseul Luncanii de Jos – limită județul 
Caraș Severin” 

9. Proiect de hotărâre nr. 109/14.04.2025 privind aprobarea listei cu obiectivele de interes 
județean la care se execută paza prin Direcția de Prestări Servicii Timiș 

 
Supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, 
Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Sîrbu 
Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Lazăr Ioan-Cosmin. 
 
 Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot ordinea 
de zi a ședinței. 
 Procedură de vot pentru ordinea de zi a ședinței, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu 1 vot ”pentru” din partea domnului 
președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor Avram 
Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
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Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Lazăr Ioan-Cosmin, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 

                                       
Punctul nr. 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 98/09.04.2025 privind 

aprobarea dării în folosință gratuită a unei imobil - teren intravilan, identificat cu CF nr. 
416174 Giroc, din domeniul public al Județului Timiș către Agenția Națională pentru 
Locuințe. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Se include amplasamentul în Programul de construcții locuințe de serviciu al ANL. 
Inițiator: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, 
Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Lazăr Ioan-Cosmin. 
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.101/14.04.2025 privind 

aprobarea  constituirii dreptului de administrare asupra Ansamblului conacului Banloc 
transmis de către Arhiepiscopia Ortodoxă Română a Timișoarei în favoare UAT Județul 
Timiș   

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru – Adrian 

Iovescu. 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean. 
 Este vorba de Castelul de la Banloc pe care îl preluăm pentru 25 de ani pentru care 

vom aplica finanțare europeană. Suntem în discuții foarte avansate dar nu vreau să intru prea 
mult în detalii. Ce pot să vă spun este că avem șanse reale de a obține câteva milioane de 
euro din fonduri nerambursabile. Diferența probabil că va fi din alte axe de finanțare sau chiar 
din bugetul Consiliului Județean Timiș.  

Este un proiect ambițios și va trebuit reabilitat în câțiva ani de acum înainte. Starea de 
degradare este una avansată. Ați văzut imaginile pe care le-am postat, însă potențialul este 
unul imens. Sunt 8-9 ha., un parc dendrologic cu mai multe clădiri. Este ambiția noastră de a 
reabilita întreg patrimoniul cultural al Județului Timiș, dar acest castel are un loc aparte și are 
un potențial, cred eu, uriaș, care va pune județul Timiș pe harta acestor edificii din România 
care, oricum nu sunt multe.  

Este, așa cum spuneam, un proiect ambițios. Luăm câteva milioane de euro din fonduri 
europene sau din fonduri nerambursabile, iar diferența va fi din banii noștri sau de pe alte axe, 
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fonduri guvernamentale, CNI, etc. Important este că ne vom zbate să găsim sumele necesare 
și pentru ca, în următorii ani, să readucem la lumină acea comoară din patrimoniul Județului 
Timiș. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Lazăr Ioan-Cosmin. 
 
 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 102/14.04.2025 privind 

aprobarea Actului Adițional Nr. 1 la Protocolul de implementare a proiectului 
"Reabilitare/Modernizare infrastructură feroviară Reșița Nord -Timișoara Nord cu 
extensie Voiteni –  Stamora Moravița – Frontieră” în conformitate cu prevederile art. 112 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 12/1998”,  înregistrat cu nr. 1/232/09.01.2024 
la Compania Națională de Căi Ferate ”C.F.R.” S.A., nr. 4992/22.01.2024 la Municipiul 
Reșița, nr. 1643/23.01.2024 la Județul Caraș – Severin, nr. 3839/29.01.2024 la Municipiul 
Timișoara, nr. 2406/29.01.2024 la Județul Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Având în vedere modificările legislative aduse prin intrarea în vigoare a H.G. nr. 1474 

din 21 noiembrie 2024 pentru modificarea Normelor metodologice de aplicare a prevederilor 
art. 112 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 12/1998 privind transportul pe căile ferate 
române şi reorganizarea Societăţii Naţionale a Căilor Ferate Române, aprobate prin Hotărârea 
Guvernului nr. 187/2023, este necesară modificarea corespunzătoare a Protocolul de 
implementare a proiectului "Reabilitare/Modernizare infrastructură feroviară Reșița Nord – 
Timișoara Nord cu extensie Voiteni –  Stamora Moravița – Frontieră” în conformitate cu 
prevederile art. 112 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 12/1998” prin încheierea actului 
adițional nr.1 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Șora Mihaela-
Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu au votat: Szatmari Ioan-Ștefan, Timiș Laurențiu-Grigore, Lazăr Ioan-Cosmin. 



5 
 

Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 103/14.04.2025 privind 
repartizarea unei sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziția Consiliului 
Județean Timiș pe anul 2025 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Luând în considerare necesitatea de a asigura resursele financiare urgente către 

unitățile administrativ-teritoriale Săcălaz și Voiteg, ca urmare unei situații financiare de extremă 
dificultate  

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis. 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea 
Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Timiș Laurențiu-Grigore, Lazăr Ioan-Cosmin. 
  
Înainte de a trece la dezbaterea și aprobarea următorului punct înscris pe ordinea de zi, 

am rugămintea, fiind de asemenea o situație urgentă la Centrul pentru copii cu probleme 
speciale de la Lenauheim, care a rămas fără finanțare. Am discutat cu primăria de la 
Lenauheim și a rămas că încercăm să-i sprijinim și acolo.  

Prin urmare, vă rog să solicitați toate documentele și să ne asigurăm că la următoarea 
ședință avem și finanțarea. Este vorba de o sumă mică și vă rog găsiți soluții pentru finanțarea 
acelui centru pentru ca acesta să nu se închidă. Acolo sunt copii cu probleme speciale. Centrul 
este administrat de Primăria Lenauheim și nu mai dispune de sumele necesare pentru a-l ține 
în stare de funcționare. Vrem să-i ajutăm ca să nu se închidă pentru că sunt copii acolo.  

Vă rog să urgentați documentele. Mulțumesc.  
 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 104/14.04.2025 privind 

aprobarea rectificării nr. 1 a bugetului local al județului Timiș pe anul 2025 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Ssimonis. 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții?  Știu că este un amendament și rog pe domnul vicepreședinte să ia 

cuvântul.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Amendamentul a fost discutat în ședința comună a comisiilor de specialitate și a fost 

avizat favorabil și  se referă la încasarea sumei de la asigurator. Este vorba de 558 mii și 
cuprinderea lor în propunerea de rectificare.  

 



6 
 

Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot amendamentul propus de domnul  

vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu.  
Procedură de vot pentru amendament, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul cu 1 vot ”pentru” din partea domnului 

președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor Avram 
Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Lazăr Ioan-Cosmin. 
 
Dacă mai sunt discuții cu privire la proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari 
Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore (verbal), Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Țecu Alexandra-Viviana, Sîrbu Ionuț-Adrian. 
 
 

Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 105/14.04.2025 pentru 
aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 57/26.02.2025 privind 
validarea Autorității Teritoriale de Ordine Publică Timiș 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Justificat de Hotărârea Guvernului nr. 320/03.04.2025 privind eliberarea domnului 

Drăgănescu Ovidiu-Virgil din funcția de subprefect al județului Timiș, Hotărârea Guvernului nr. 
321/03.04.2025 privind numirea doamnei Oneț Liliana în funcția de subprefect al județului 
Timiș, respectiv de adresa Instituției Prefectului – Județul Timiș cu nr. 4161/10.04.2025, 
înregistrată la Consiliul județean Timiș cu nr. 13938/14.04.2025 prin care este nominalizată 
pentru a face parte din ATOP Timiș doamna subprefect Liliana Oneț 

Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
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Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
 

 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 106/14.04.2025 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice – faza: Actualizare a Documentației de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenție cu principalii indicatori tehnico-economici și a 
devizului general, pentru obiectivul de investiție publică Lotul 1 – „Modernizare drum 
interjudețean DJ 684 pe traseul DN 68A (Coșava) – Tomești – Luncanii de Jos” Sectorul 
1 - km 0+000 – km 8+800 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Motivat de faptul că autoritatea contractantă are obligația să aprobe indicatorii tehnico-

economici aferenți investiției, în conformitate cu prevederile H.G. nr. 907/2016 privind etapele 
de elaborare și conținutul cadru al documentațiilor tehnico-economice aferente 
obiectivelor/proiectelor de investiții, finanțate din fonduri publice 

Luând în considerare faptul că a fost avizată favorabil documentaţia tehnico-economică, 
inclusiv devizul general la faza D.A.L.I. de către Comisia tehnico-economică 10+, din cadrul 
Consiliului Județean Timiș, prin avizul nr.12/10.04.2025 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru – Adrian 
Iovescu. 

Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 
consiliului județean.  

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu(verbal), Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob 
Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, 
Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu 
Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 

Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 107/14.04.2025 privind 
aprobarea documentației tehnico-economice – faza: Actualizare a Documentației de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenție cu principalii indicatori tehnico - economici și a 
devizului general, pentru obiectivul de investiție publică Lotul 1 – „Modernizare drum 
interjudețean DJ 684 pe traseul DN 68A (Coșava) – Tomești – Luncanii de Jos” Sectorul 
2 - km 8+800 - km 19+189 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Motivat de faptul că autoritatea contractantă are obligația să aprobe indicatorii tehnico-

economici aferenți investiției, în conformitate cu prevederile HG 907/2016 privind etapele de 
elaborare și conținutul cadru al documentațiilor tehnico - economice aferente 
obiectivelor/proiectelor de investiții, finanțate din fonduri publice, 
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Luând în considerare faptul că a fost avizată favorabil documentaţia tehnico - 
economică, inclusiv devizul general la faza D.A.L.I. de către Comisia tehnico – economică 10+, 
din cadrul Consiliului Județean Timiș, prin avizul nr.13/10.04.2025 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru – Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 
consiliului județean.  

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
 

 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 108/14.04.2025 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice – faza: Actualizare a Documentației de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenție cu principalii indicatori tehnico - economici și a 
devizului general, pentru obiectivul de investiție publică Lotul 2 „Modernizare drum 
interjudețean DJ 684 pe traseul Luncanii de Jos – limită județul Caraș Severin” 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Motivat de faptul că autoritatea contractantă are obligația să aprobe indicatorii tehnico-

economici aferenți investiției, în conformitate cu prevederile HG 907/2016 privind etapele de 
elaborare și conținutul cadru al documentațiilor tehnico - economice aferente 
obiectivelor/proiectelor de investiții, finanțate din fonduri publice, 

Luând în considerare faptul că a fost avizată favorabil documentaţia tehnico - 
economică, inclusiv devizul general la faza D.A.L.I. de către Comisia tehnico – economică 10+, 
din cadrul Consiliului Județean Timiș, prin avizul nr.14/10.04.2025 

Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru – Adrian 
Iovescu 

Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 
consiliului județean.  

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iovescu Alexandru-
Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici 
Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, 
Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Iacob Adrian-Vasile, Mihoc Marcel. 
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Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 109/14.04.2025 privind 

aprobarea listei cu obiectivele de interes județean la care se execută paza prin Direcția 
de Prestări Servicii Timiș  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru – Adrian 

Iovescu. 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Practic, este vorba de punerea în aplicare a chestiunilor pe care le-am explicat în 

spațiul public cu privire la reducerea numărului obiectivelor de pază. Altfel, ceea ce vă putem 
spune acum, este că, prin această decizie, se desființează 194 posturi de pază începând cu 
data de 01 iunie sau în jurul datei de 1 iunie. Este vorba de cele care, potrivit evaluărilor de 
risc efectuate, nu au nevoie de pază umană. Acestea au fost dotate cu camere de luat vederi, 
alarme, senzori și tot ce înseamnă sistem de alarmare.  

Urmează externalizarea serviciilor unde analizele de risc ne-au relevat faptul că este 
nevoie de pază fizică, exemplu muzee, clădirea consiliului județean, centre speciale etc. Acolo 
externalizăm aceste servicii. Va fi o discuție cu muzeele să vedem dacă externalizăm și acolo 
sau le păstrăm. Decizia finală o vom lua în zilele următoare.  

Continuăm cu analizele de risc pe alte obiective pe care nu au fost făcute. Sunt în curs 
de a fi elaborate, iar în funcție de ce ne spun analizele de risc, mai externalizăm sau mai 
desființăm din ele.  Sau luăm  ambele variante.  

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, 
Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu 
Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, 
Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, 
Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic Informarea privind 

situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și incompatibilități în care se pot afla 
consilierii județeni. 

Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, la proiectul anterior eu am votat ”pentru”. Este vorba de proiectul 

nr. 108 însă nu știu dacă mi s-a înregistrat votul.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
La proiectul 108 sau 109? 
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Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
La Proiectul nr. 109 mi s-a înregistrat votul dar la proiectul 108 nu sunt sigur dacă mi s-

a înregistrat votul  și din acest motiv am făcut mențiunea că am votat ”pentru”. Aș vrea să se 
consemneze că am votat ”pentru”.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Bun, dacă nu s-a înregistrat votul dumneavoastră se va consemna în procesul verbal că 

ați votat ”pentru”. 
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Domnule președinte, stimate doamne și stimați domni consilieri județeni, colegilor din 

aparatul de specialitate, tuturor invitaților, dar și celor care ne văd și ne aud în online vă 
doresc, acum înaintea sărbătorilor pascale, multă sănătate, sărbători fericite și tot ceea ce vă 
doriți.  

 
Domnul consilier județean Nicolae Bitea  
Domnule președinte, noi grupul PNL din cadrul Consiliului Județean Timiș dorim să 

transmitem toate gândurile de bine cu ocazia sărbătorilor pascale, multă sănătate, multe 
bucurii și să dea Dumnezeu să reușim să punem în practică tot ce ne-am propus anul acesta, 
astfel încât, să creștem nivelul de viață calitativ al cetățenilor județului Timiș. Doamne ajută! 

 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Domnule președinte, dacă îmi permiteți aș dori și eu să iau cuvântul pentru a transmite, 

din partea grupului politic Forța Dreptei – PMP, dat fiind faptul că este ultima ședință înainte de 
marea sărbătoare ortodoxă care va fi în week-end, să transmit tuturor cetățenilor județului 
Timiș, colegilor noștri consilieri județeni și colegii din aparatul de specialitate sărbători fericite, 
multă sănătate și multe împliniri.  

 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Și eu doresc, din partea grupului consilierilor PSD, să urez colegilor noștri sărbători 

fericite și liniștite și să ne revedem cu bine pentru multe alte proiecte interesante. Paște fericit 
tuturor, dragi colegi! 

 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Din partea grupului USR dorim să transmitem sărbători fericite tuturor și să ne 

reîntoarcem cu forțe proaspete după aceste zile de sărbătoare. Vă mulțumesc! 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Mulțumim tuturor pentru urările adresate și, la rândul meu, vă doresc și eu tuturor 

sărbători liniștite, fericite și multă sănătate. Să ne revedem cu bine după această mică vacanță 
cu forțe proaspete și să ne reapucăm de treabă. Paște Fericit tuturor! 

Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței extraordinare a 
Consiliului Județean Timiș. 
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